

## **Zápis z 6. schůzky Pracovní skupiny pro web**

**ze dne 26. listopadu 2012**

*Přítomni:* J. Bulín; M. Děcký; T. Drbohlav; J. Kratochvíl; M. Mareš; E. Uzlová; M. Vlach

*Omluveni:* A. Havlíčková; M. Křivánek

*Hosté:* P. Vlášek

### **J. Kratochvíl:**

- Zpřístupnit 1. etapu závěrů ze skupiny pro web na karlínském fóru (následovala diskuse nad způsobem přihlášení do fóra; např. pomocí LDAP)

### **E. Uzlová:**

- Informovala společně s T. Drbohlavem o průběhu zakázky na úpravu layoutu.
- Informovala o rozeslání poptávky poradenským firmám. Uzávěrka byla stanovena na 3. 12. 2012. Zasláné nabídky budou projednány na příští schůzce skupiny.

### **T. Drbohlav:**

- Do středy připraví oddělení indexů pro českou a anglickou verzi domácí stránky tak, aby mohly být dořešeny požadavky prod. Kolmana

### **M. Mareš:**

- Při úpravách ve struktuře anglických a českých stránek je třeba zohledňovat uživatele, kteří nepřístupují z hlavní stránky.

### **Diskuse:**

- Zda bude zachována paralelní struktura nebo budou 2 různé struktury.
- Oddělení českých a anglických stránek bude projednáno na KD 28. 11. 2012.

### **Různé:**

- Požadavek J. Bulína na přípravu templates pro stránky kateder nebude v současné době probíhající zakázky realizován. Bude řešen jako nová zakázka, pokud se úprava stránek osvědčí.

**Příští schůzka: 10. prosince 2012 v 13:00**

Zapsala: E. Uzlová